



Date: 24/08/2026

ALG/CO/38/2026

التاريخ: 2026/08/24

Dear/Boursa Kuwait Company
Greeting,

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Contribution to the Kuwait Emergency
Response Fund**

**الموضوع: المساهمة في صندوق الكويت
للاستجابة الطارئة**

With reference to the above subject, and according to requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the Appendix No. (10) "Disclosure of Material Information".

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم الملحق رقم (10) "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي
Vice Chairman
& CEO
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	24/08/2026	التاريخ:
Name of The Listed Company:	اسم الشركة المدرجة:	
Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P) - ALG	شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) - الغانم	
Material Information	المعلومات الجوهرية	
Ali Alghanim Sons Automotive Company announces its decision to contribute USD 3 million (USD 3,000,000) to the Kuwait Emergency Response Fund, reflecting its national role and commitment to social responsibility, and in support of the national initiative launched by the Kuwait Fund for Development, with the aim of supporting and financing efforts to enhance the State of Kuwait's preparedness and capacity to respond to emergencies and exceptional circumstances.	تعلن شركة أولاد علي الغانم للسيارات عن قرارها بالمساهمة بمبلغ قدره ثلاثة ملايين دولار أمريكي (3,000,000 دولار أمريكي) في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة، تجسيدا لدورها الوطني والتزامها بمسؤوليتها الاجتماعية، ودعمًا للمبادرة الوطنية التي أطلقها الصندوق الكويتي للتنمية، وذلك بهدف دعم وتمويل الجهود الرامية إلى تعزيز جاهزية الدولة للاستجابة للحالات والظروف الطارئة.	
Significant effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة	
A one-time expense in the amount of three million U.S dollars (USD 3,000,000), which will be reflected in the Company's financial statements for the third quarter of 2026.	مصرف لمرة واحدة بمبلغ قدره ثلاثة ملايين دولار أمريكي (3,000,000 دولار أمريكي)، والذي سينعكس في البيانات المالية للربع الثالث من عام 2026.	

محرر